

《单词百科: novelists是什么意思? novelists怎么发音? novelists的解释和用法》

英语单词 novelists是什么意思? novelists怎么读? novelists怎么发音? 简答网为您整理了 novelists的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



novelists怎么读

novelists的读音: ['nɒvəlɪsts]

novelists的意思

1、n. (长篇) 小说家(novelist的名词复数);

novelists的双语例句

1、In the past he dallied with actresses and lady novelists.

他过去曾与许多女演员和女小说家调情。

2、 There were novelists of the time, like Howells, who avowed that they were "realists".

当时的小说家如 豪威尔斯 等人,都信誓旦旦地自称是现实派.

3、 It's a kind way of telling aspiring novelists, "Don't give up the day job".

这是劝诫立志成为小说家者“不要丢了正业”的一种温和方式。

4、 Nowadays novelists aim at novelty either in subject or in style, instead of following the beaten path of conventionality.

近来,小说家在题材上或文体上追求新奇而不走传统老路.

5、 But like most novelists, he plans to draw on his childhood.

像很多小说家一样,他也打算从自己童年借用点儿素材.

6、 No, I'm not for abolishing prizes and denying novelists their money.

不,我不赞成停止颁奖和取消小说家的奖金。

7、 International PEN (International Association of Poets, Playwrights, Editors, Essayists and Novelists)

国际笔会 (国际诗人, 剧作家, 编辑, 散文家和小说家协会)

8、 Interior monologue is a technique frequently used by stream of consciousness novelists.

指出意识流小说是现代主义小说中最具特色的一种.

9、 English and French novelists were alike faced with the same problem.

英法两国的小说家面临同样的问题.

10、 The styles of these two popular novelists contrast a lot.

这两位受欢迎的小说家写作的风格有很大的对比.

11、 As a writer she was on a par with the great novelists.

她是与伟大小说家齐名的作家.

12、One of the great English novelists of the Victorian period.

在高处的事物不一定就高,在低处的也不一定就低.这是大自然这部伟大的典籍教给我们的一条明训.

13、They are the remarkable productivity of novelists.

他们是令人注目的多产小说家.

14、The term remains useful in discussing the novelists of the 1920 s.

在讨论20年代的小说家时,这个名称仍然是有用的.

15、It is a volume which should form part of the library of all hope-be-novelists.

它是所有想成为小说家的人的藏书室内应备的一部书.

以上是简答网为您整理的novelists怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于novelists的用法

、novelists的释义、novelists的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/novelists>